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Gemeente Leeuwarden als aantrekkelijke werkgever: zet 
keuzebudget in als aflossing studieschuld 
 
Geacht College, 
 
In een krapper wordende arbeidsmarkt is het cruciaal dat de gemeente Leeuwarden zich profileert en 
opstelt als een aantrekkelijke werkgever. Interventies en ontwikkelingen zoals de pilot open hiring (op 
initiatief van VVD Leeuwarden), netwerkgroep Jong Leeuwarden en de lancering van Werken bij 
Leeuwarden juichen we als VVD Leeuwarden dan ook van harte toe.  
 
Veel starters op de arbeidsmarkt hebben een studieschuld. Diverse grote werkgevers in Nederland 
spelen hierop in: o.a. ProRail, KPN, het UWV en ING bieden de mogelijkheid om vanuit het individueel 
keuzebudget jaarlijks aflossingen te doen op de studieschuld1. Enerzijds levert dit een fiscaal voordeel 
op voor de medewerker (over de aflossingen is geen loonbelasting verschuldigd), anderzijds is dit een 
mooi voorbeeld van aantrekkelijk en goed werkgeverschap voor starters op de arbeidsmarkt; de 
zogenaamde young professionals. Sinds dit jaar biedt ook de Rijksoverheid2 de optie om de 
studieschuld af te lossen via het individueel keuzebudget (IKB).  
 
Op dit moment zijn er cao-onderhandelingen voor gemeenteambtenaren. Een akkoord is nog niet 
gesloten, en het is daarom onduidelijk in hoeverre aflossing van de studieschuld via het IKB wordt 
opgenomen in een nieuwe cao. Als het aan VVD Leeuwarden ligt blijft de gemeente Leeuwarden, 
ongeacht de uitkomsten van de cao, niet achter bij andere werkgevers. Daarom stellen we de 
volgende schriftelijke vragen aan het College van B&W:  
 

1. Kent het College de mogelijkheid van het aflossen van studieschuld via het IKB?  
2. Mocht aflossing van de studieschuld via het IKB niet worden opgenomen in de cao, is het 

College dan, vanuit de opstelling als aantrekkelijke werkgever, bereid om deze mogelijkheid 
te onderzoeken? Waarom wel/waarom niet?  

3. Op welke termijn verwacht het College aflossing van de studieschuld via het IKB te kunnen 
aanbieden aan de Leeuwarder ambtenaren?  

4. Welke (financiële) gevolgen zijn er voor de gemeente indien aflossing studieschuld via het IKB 
wordt ingevoerd?  

 
Wij verwachten dat u de vragen op zo kort mogelijk termijn en binnen de daarvoor staande termijnen 
beantwoord.  
 
Namens de VVD Fractie,   
 

 
1 https://www.rtl.nl/nieuws/economie/artikel/5485793/belastingvrij-studieschuld-aflossen-steeds-vaker-
mogelijk  
2 https://www.oprijk.nl/actueel/nieuws/2024/05/24/studieschuld-aflossen-met-ikb-budget-vanaf-2025  
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Met vriendelijk groet,   
 
Geu Luik - Raadslid VVD Leeuwarden 
0615034825  




